



CERTIFICATE OF PARTICIPATION IN THE 100 DANCERS - 100 DRUMMERS URBAN BALLET STREET PARADE, 2013, Belfast UK

CERTIFICAT DE PARTICIPATION A LA PARADE URBAINE ET CITOYENNE, URBAN BALLETS 2013, Belfast, U.K.

This is to certify participation of _____ in the creation and implementation of urban and civic parade **Urban Ballets 2013**. This project, in partnership with Musiques de Nuit Diffusion (Bordeaux, France), the National Arts Festival (Grahamstown, South Africa), the Imaginarius Festival (Santa Maria da Feira, Portugal) and the Beat Carnival (Belfast, UK) is supported by the Cultural Programme of the European Commission from 2013 to 2017.

Ce document certifie la participation de _____ à la création et la réalisation de la parade urbaine et citoyenne **Urban Ballets 2013**. Ce projet réalisé en partenariat avec Musiques de Nuit Diffusion (Bordeaux, France), le National Arts Festival (Grahamstown, South Africa), le Festival Imaginarius (Santa Maria Da Feira, Portugal) et le Beat Carnival (Belfast, UK) est soutenue par le programme Culture de la Commission Européenne : 2013- 2017.

M. Hervé Castelli
Directeur de la Compagnie Urban Ballets

Mr. David Boyd
Beat Carnival Director

DATE:
SIGNATURES: